
Verg�s assegura que Òestem en un moment fr�gilÓ

La consellera retreu a Borr�s que parl�s dÕArgimon en campanya

La consellera de Salut, Alba Verg�s, ha assegurat aquest dilluns que Òestem en un moment fr�gilÓ amb una

velocitat de contagi (Rt) que sÕapropa a lÕ1. En una entrevista a Els matins de TV3, ha assegurat que estem en

unes Òsetmanes clauÓ per intentar reduir la pressi� al sistema sanitari i veure quin �s el resultat de la vacunaci�.

ÒUna quar ta onada seria dram�ticaÓ, ha assegurat, recordant lÕalta ocupaci� que hi ha encara a les UCI i als

hospitals.

En aquest sentit, Verg�s no ha volgut avan�ar si el Procicat introduir� canvis o mantindr� les restriccions

actuals. ÒNo vull especularÓ, ha af irmat, remarcant que cal estar atents a les dades epidemiol�giques per buscar

Òel millor equilibriÓ possible.

Sobre la variant brit�nica, Verg�s ha recordat que els epidemi�legs consideren que ser� Òmajorit�riaÓ en els

propers dies i setmanes i que, de moment, no sÕha valorat canviar els ÒprotocolsÓ, tenint en compte que aquesta

soca es considera m�s contagiosa.

Cr�tiques a Borr�s i inc�gnita sobre ArgimonVerg�s ha reivindicat que ella no va fer pr�cticament campanya

electoral perqu� estava centrada en la gesti� de la pand�mia, com ha assegurat que demanava la ciutadania.

Per aix�, ha retret que la candidata de Junts don�s el nom de Josep Maria Argimon com a futur conseller de

Salut si guanyava les eleccions.

La consellera ha af irmat que el millor �s Òno fer balls de noms ni deixar responsabilitatsÓ. Ha afegit que va parlar

amb Argimon dÕaquest tema i que tots dos van concloure que el que calia era centrar-se en la gesti� de la

pand�mia sobre la idea que aix� Ò�s una feina dÕequipÓ. ÒAix� no va dÕuna persona ni de duesÓ, ha

remarcat.Vacunaci� i Covid freeSobre la vacunaci�, ha dit que hi poden haver canvis en les properes setmanes

si arriben noves vacunes o si es modif iquen protocols, com el de la limitaci� a 55 anys de la vacuna

dÕAstraZeneca.

Sobre el passapor t Covid-19, sobre el que ha reconegut que hi ha un debat molt impor tant per� sobre el que no

hi ha una posici� clara a nivell europeu i Òno t� sentitÓ fer coses en solitari. En aquest sentit, ha explicat que

sÕest� treballant amb el seus impulsors una iniciativa sorgida a Girona perqu� persones Ôlliures de CovidÕ puguin

accedir a determinats esdeveniments. Verg�s ha expressat lÕinter�s del Depar tament en totes les iniciatives

dÕaquest tipus que vagin sorgint per� ha reconegut que Ògarantir que est�s lliure de Covid no �s tan f�cilÓ.
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